
Rapportage Regionale RaadsRapporteurs - GGD 

Over de Gevolgen CAO 2023 GGD Hollands Noorden 

 

Op 24 oktober 2023 is – via MS Teams - door 1Regionale RaadsRapporteurs voor de GGD gesproken over 

het voorstel Gevolgen CAO 2023 GGD Hollands Noorden, inclusief het RRN-advies. 

 

Deelnemers: mevrouw Borst-Koorn (raadslid Hollands Kroon), mevrouw Dros (raadslid Texel), de heer 

Schuiringa (commissielid Texel), mevrouw Ruijter-John (ambtelijke deskundige) en mevrouw de Porto 

(Raadsgriffier Texel). 

Verhinderd: de heer Van Oerle en de heer Bruin (raadsleden van Schagen respectievelijk Den Helder), 

maar wel akkoord met deze rapportage) 

(Technische) vragen aan de GGD: 

 

1. Over de dekking kosten CAO-stijging. 

U schrijft dat het niet mogelijk is om de CAO-stijging met eigen middelen op te vangen. Uw 

reserves zijn daarvoor niet toereikend, waardoor het uiteindelijk zou neerkomen op 

bezuinigingen in de uitvoering. 

 

Onze vraag is: Bezuinigen op uitvoering is een manier om aan geld te komen, maar heeft u ook 

gekeken naar bijvoorbeeld uw bedrijfsvoering; naar andere manieren om de gelden vrij te 

spelen? Graag een toelichting op de stappen die u heeft gezet om te kijken of er in uw eigen 

begroting ruimte te vinden was. 

 

2. (‘naar aanleiding van’) Over de GGiD. 

U heeft op 31 mei 2023 vragen beantwoord (klik hier) op onze rapportage van 23 mei (klik hier). 

In onze rapportage vroegen wij o.a. wanneer de door de gemeenteraad van Hollands Kroon op 16 

maart 2023 gestelde vragen over het GGiD-dossier beantwoord gaan worden. 

In uw reactie daarop staat o.a. dat u gestart bent met de evaluatie van de GGiD door een extern 

bureau en dat verwacht wordt dat dat medio oktober 2023 een rapport met conclusies oplevert. 

 

Onze vraag is: Is het rapport er inmiddels en wanneer kunt u de gemeenten daarover informeren 

en adviseren? 

 

Achtergrondinformatie: Met het loslaten van het GGiD is rond 4 miljoen euro aan Noord-Hollands 

gemeenschapsgeld verloren. (En dat is ook niet voor het eerst; in 2016 ging ook al 1,6 miljoen in dat dossier 

in rook op.) We vinden de evaluatie daarom ook enorm belangrijk. De conclusies daarvan, en de kwaliteit, 

kunnen aanleiding vormen voor gemeenteraden om te gaan nadenken of het instrument Rekenkamer 

opnieuw zinvol kan zijn. Dat is namelijk eerder al ingezet door gemeenteraden (klik hier voor dat rapport), 

met deze omschrijving:  

‘De reden (noot: voor onderzoek) hiervoor is dat de GGD Hollands Noorden de afgelopen jaren op een 

aantal manieren heeft gezorgd voor grote zorgen bij de colleges en gemeenteraden van deze 

gemeenten, met name op het gebied van Veilig Thuis, de invoering van het digitaal dossier en de 

financiële problemen die er mede als gevolg van deze ontwikkelingen ontstonden.’ 

 

 
1 De taak van de RaadsRapporteurs: 

Een bijdrage leveren aan het formuleren van de informatiebehoefte van de raadsleden en zorgen dat de GR-en (in casu: de GGD) op 

die wijze hun stukken aanbieden; belangrijk ook dat dat aansluit op de kaderstellende en controlerende rol van de raden. 

Uiteindelijk doel: Zonder stukken van a tot z te hoeven lezen of expert te zijn, of alle AB-vergaderingen te moeten volgen, moeten 

raadsleden het gevoel hebben dat zij grip hebben op de GGD en kunnen oordelen over de mate waarin maatschappelijke doelen 

worden bereikt (binnen de financiële kaders); informatie moet begrijpelijk worden aangeboden en ook op een wijze dat het lokaal 

herkenbaar is. 

https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7101994
https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7101993
https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/6965109
https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7102092


 

Advies van de regionale RaadsRapporteurs van de GGD 

We zijn droef verrast over de aanvraag voor extra geld, ook omdat het moment waarop dat gebeurt niet 

past in de afspraken die we daarover hebben (Financiële), maar we begrijpen de redenen om dit toch op 

dit moment aan de raden voor te leggen. 

 

We zien dan ook geen technische belemmeringen om het raadsvoorstel te accorderen. 

 

Wel vragen wij u onze vragen te beantwoorden voordat de Kadernota 2025 - GGD Hollands Noorden (GGD 

HN), in februari 2024, behandeld wordt in de Regionale Raadscommissie Noordkop en de gemeenteraden. 

 

 

 


